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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
VERKSTÄLLANDE UTSKOTTET 

 

PROTOKOLL NR 9, 2004-2005 
 
 
Tid: 2005- 04- 10     
Plats: Telefonmöte  
Deltagare: GRO Håkan Johansson, IPGRO Finn L Bangsgaard, 

Controller Anette Eiserman-Wikström och vGRO Lennart Löf  
  
 
§ 139 Mötets öppnande  
  

GRO Håkan Johansson hälsade välkomna till VU-mötet.  
 
§ 140 Fastställande av ärendelista 
 

 Ärendelistan fastställdes.  
VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare för mötet. 
 

§ 141 Inför riksmötet 
 

Telefonkontakt upprättades med PCC Alf Bakken som troligen blir 
ordförande vid RM i Halmstad 2005. Ärendelistan för RM gicks 
igenom. 

 
§ 142 Uppföljning av utestående ärenden 

 
En del utestående ärenden gicks igenom. 

 
§ 143 Ekonomi 
 

Controller Anette Eiserman-Wikström föredrog detaljer i 
offertförfrågningarna om revisorsuppdraget för MD 101. 
Något beslut fattades ej då ytterligare upplysningar skulle tas in. 
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§ 144 Rapporter 
 

Följande rapporter, som skall tas upp på GR-mötet, hade 
inkommit. 
- Handikappfonden 

Bilaga 123 
- LEO-Verksamheten 

Bilaga 124 
- Lions Quest 

Bilaga 121 
- IT gruppen 

Bilaga 118 
Inga skriftliga rapporter från de andra kommittéerna hade 
inkommit. 

 
§ 145 Eldsjäl U-hjälpsfond 
 

Av de medel som kommit från Eldsjäl för 2004 skall Kr 30.000:- 
användas till juridisk hjälp för hantering av hjälpprojekt i utlandet. 
Kr 15.000:- skall användas för att skyddaa Varumärket ”Röda 
Fjädern” enligt VU § 130.  
Totalt belopp från Eldsjäl uppgick till Kr 82.981:-  Rest efter 
betalning av juridisk dokumentation varumärkesskyddet blev Kr 
37.981:- vilket skall avsättas till ”Pengapåsen” 

 
 
§ 146 FN-fonden 
 

Som representant i stiftelsen FN-fonden har GR utsett GRO 
Håkan Johansson 

 
§ 147 IT-expertgrupp 
 

VU föreslår GR att utse Sune Karlsson Hindås och Stefan Sahlin 
Lidköping till IT-expertgrupp. 

 
 
§ 148 Ansökan om NSR 2008 
  

Ansökan om att få arrangera NSR 2008 har inkommit från LC 
Lidingö. Sista ansökningsdag är den 30 april 2005. 
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§ 149 Utredning/Översyn av kostnader inom Lions MD 101. 
 
 Skrivelse från DG Göran Engström har inkommit. 

Bilaga 119 
 VU har redan fått uppdraget men avvaktar beslut på RM. 
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§ 150 Dagordningar & Protokoll 
 

Cynthia Lo har ett förslag  på hur dagordningar och protokoll kan 
läggas ut på nätet 

Bilaga 120 
 
 
 
§ 151 Avslutning 

GRO Håkan Johansson tackade för ett givande möte. 
 

 
 

 
Gävle 30  april 2005 
 
 
----------------------------  
Lennart  Löf                                 
Sekr.                                                            
 
Justeras: 
 
 
 
---------------------------                              --------------------------------- 
Finn L Bangsgaard               Håkan Johansson 
IPGRO          GRO 

 
 
 
----------------------------- 
Annette Eiserman-Wikström 

 EC 
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Lions GRO – VU 
 
 
 
Vid GR-möte i Sundsvall togs beslut att göra översyn av alla kostnader inom Lions MD 101:s 
organisation. 
Föra att vinna tid och tillse att inget undgår granskning hemställer jag till VU att bereda detta 
ärende till nästa GR-möte i Halmstad. 
Efter RM-mötet vet vi vilka som kommande år har ansvaret över samtliga områden. 
Dessa bör redan då informeras om förutsättningarna för granskningen. 
 
Undertecknad föreslår att VU ger utredarna följande direktiv. 
 
Datum för när utredningen skall påbörjas 
Vad utredningens målsättning och syfte är 
Datum när utredningen skall vara avslutad, vilket bör ske i god tid innan utredningen 
skall redovisas för GR mötet November 2005. Utredningens material i form av underlag, 
sammanställningar och förslag skall tillsändas GR deltagare senast 3 veckor innan GR 
mötet så att beslut kan fattas av GR vid mötet och att beslutet därefter kan ligga som 
direktiv för kommande budgetarbete. 
Målsättning med granskningen skall vara att Lions MD 101 skall bli en modern och 
effektiv organisation med användandet av senaste tillgängliga teknik i syfte att uppnå 
kostnadseffektivitet inom samtliga områden genom att arbeta med god planering och 
framförhållning. Samt se över vilka befattningshavare som skall kallas när det är 
nödvändigt, samt se över rese rutinerna, samt se om det går att finna nya former för 
Lionsarbetet. 
 
Lionshälsningar 
 
Göran Engström 
DG 
101-P 
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Beträffande verksamheten inom VU (verkställande utskottet)  
och GR (guvernörsrådet) 
 
För att skapa en öppnare attityd och ett ökat personligt medlemsinflytande tas följande frågor 
upp till diskussion: 
 
Dagordningar & Protokoll 
Målsättningen  från centralt håll är att få flera medlemmar i närområdena som deltagare vid 
hållna GR-möten.  
På MD-nivå måste vi vidta åtgärder som för intresserade underlättar och möjliggör deltagande 
och därigenom ges möjlighet att känna den gemenskap och engagemang som utmärker vår 
rörelse.. 
För närvarande finns bara ett Kalendarium på Multipeldistriktets Hemsida som informerar om 
kommande VU och GR-möten. 
 
En förutsättning för medlemmar att kunna delta är naturligtvis att de nås av en inbjudan 
kompletterad med övriga uppgifter.  
Ska vi ge intresserade medlemmar möjlighet att sätta sig in i de frågor som blir aktuella måste 
de ur ett demokratiskt perspektiv få tillgång till framtagna dagordningar med tillhörande 
bilagor 
 
I vår verksamhet bör alla med det personliga integritetstänkande som vidtagits i form av 
personliga lösenord få tillgång till upprättade dokument. 
Att på ett enkelt sätt kunna ta del av Lions verksamhet måste vara en demokratisk rättighet. 
Alla kommuner har kallelser och protokoll utlagda på nätet både för kommunalfullmäktige 
och nämnde sammanträden. 
Om känsliga frågor tas upp som rör enskilda personer och anställda på Kontoret centralt för 
Sveriges lions kan man hänvisa till de separat protokoll som finnes tillgängligt på MD :s 
kontor. 
För närvarande måste vi tyvärr konstatera att det är svårt att informationsledes få tillgång till 
de frågor som behandlats och de beslut som tas på GR- och VU-möten. 
Med den nya IT-tekniken kopplad till eventuella, tillämpade inloggningssystem skulle all 
information kunna finnas tillgänglig och därigenom även minska den centrala 
administrationsbördan. Eftersom NSR protokollet lades ut på hemsidan borde det var 
obligatoriskt att alla GR och VU protokoll även publicerades. 
 
Förslag till omedelbara åtgärder. 
Till planerade GR-möten skall dagordningar med bilagor finnas utlagda på MD :s 
hemsida, senast 14 dagar före anmälningstidens utgång. 
Efter hållna möten skall protokollen också finnas tillgängliga på MD: s Hemsida, senast 
14 dagar efter mötet. 
Även VU-protokollen ska finnas IT- tillgängliga eftersom de är beredande för 
kommande GR-möten. 
Genomförandet skall vara klart senast September månads utgång 2005. 
 
Göran Engström 
DG 101-P 
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LIONS-QUEST Besöksadress Telefon Telefax Bankgiro 592-4170 
Box 79 Norrelid 33 0435/54104 0435/54106 Postgiro 219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA 286 31 ÖRKELLJUNGA lions.quest@telia.com 


 
  


Rapport till GRO  
 
 
 
 


 
 


Lions-Quest 
 
1. Kursverksamheten 
Vi har lämnat år 2004  bakom oss. Sammanlagt genomförde vi under året 79 olika Lions-
Quest utbildningar med tonvikt på de lokala kurserna. 
2005 års första kurs genomfördes 10-11 januari i Sölvesborg. 
Tre centrala kurser har hittills genomförts. I kursen i Skellefteå, som genomfördes 10-11 
februari, deltog 37 deltagare. Antalet sökande till den kursen var drygt 100 st.  
Göteborgskursen 3-4 mars hade 29 deltagare och kursen i Stockholm 11-12 mars 37 
deltagare. 
I skrivande stund har vi hittills 53 bokningar på kurser för 2005. Bland dessa finns två st. 
lördagar bokade för info-kurser i distr. 101 SM och 101 VG för lionmedlemmar. Nästan 
dagligen tillkommer nya kurser. 
 
2. Lions-Quest kurs för gymnasiet 
Våra kursledare har utarbetat ett kursmaterial avsett för gymnasiet. Vi genomförde den 
första pilotkursen 2004-12—03 förlagd till Växjö med 35 deltagare, varav 5 gymn-elever. 
Kursen blev mycket uppskattad. En gymnasiekurs kommer att omfatta en kursdag. 
Vi kommer att pröva materialet i ytterligare en pilotkurs, förlagd till Stockholm 2005-04-
08. I dagsläget har vi 34 anmälningar till denna kurs.  Därefter räknar vi med att 
kursmaterialet är klart för att kunna användas. 
Vi återkommer med priset för en dylik kurs och räknar med att genomföra kurser med 
början i höst. 
 
3. Utvärdering av Lions-Quest 
Äntligen kommer vi att få en utvärdering av Lions-Quest utbildningen. Tidigare har gjorts 
en utvärdering vid 1990-talets början. Utvärderingen kommer att genomföras av Ingmar 
Lycke, doktorand vid Stockholms Universitet, och vi kommer att få ett resultat under 
våren. I underlaget för utvärderingen ingår 10 skolor från Onsala, Västervik, Härnösand 
samt Stockholm – Uppsala-området. 
 


Lion Mints 
Lagret av Lion Mints är flyttat från Uppsala till Lions-Quest kontoret i Örkelljunga fr o m 
2005-01-01.  
Ny leverans av Mints från vår leverantör i Australien anländer i mitten av april. Minten från 
den nya leveransen säljs i kartonger som innehåller 48 askar med 12 mintrullar i varje ask. 
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LIONS-QUEST Besöksadress Telefon Telefax Bankgiro 592-4170 
Box 79 Norrelid 33 0435/54104 0435/54106 Postgiro 219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA 286 31 ÖRKELLJUNGA lions.quest@telia.com 


Lion Mints finns också som Candy Mints med fruktsmak. Sockerfria Lion Mints tillverkas 
inte längre och har därför utgått ur sortimentet. 
P.g.a. högre inköpspris och valutaförändringar kommer en prisjustering att ske. 
Inköpspriset för en kartong blir 1900:- inkl. moms. Beställs ytterligare kartonger är  
priset 1900:- för första kartongen och därefter 1800:- / kartong. Skyltställen     
kostar 40:-. Från och med maj 2005 debiteras en ”engångsfrakt” på 150:- oavsett      
antalet beställda kartonger. Vid beställning av enbart skyltställ debiteras alltid  
verklig fraktkostnad. 
Om varje rulle inbringar 10:- blir vinsten per kartong 3710:-. Vid beställning av  
flera kartonger blir vinsten på kartong nummer 2 o.s.v. 3960:-. Observera att kartongerna 
innehåller 576 rullar mot tidigare 672 rullar. 
( Vinsten / kartong omräknat med hänsyn till den gamla kartongens storlek blir  
4324:- respektive 4574:-) 
Beställning av Lion Mints kan göras per telefon, fax., e-mail eller genom   
insättning på något av våra konton. Se nedan. 
 


Lions-Quest Svenska AB: 
Postadress:  Box 79 
                       286 22 Örkelljunga 


Besöksadress: Norrelid 33 
  286 31 Örkelljunga 


Telefon:   0435-541 04 
Fax.:  0435-541 06 
E-mail;  lions.quest@telia.com 
Bankgiro: 5320-4509 eller 592-4170 
Plusgirot: 219 13-9 
 
 


Besök gärna vår hemsida: www.lions-quest.se 
 
Örkelljunga 2005-03-24 
 
 
 
Ingmar Nordström 
Lions-Quest ansvarig i MD 101 Sverige 
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LIONS CLUB LIDINGÖ 
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Ansökan om arrangemang av Nordiska Samarbetsrådets möte januari 2008. 
 
 
Lions Club Lidingö ansöker om att stå lokal värd för att arrangera Nordiska 
Samarbetsrådets möte i Sverige, januari 2008. Inför vår ansökan har följande regelverk legat till grund. 


 
Ram för arrangemang av NSR - mötet 
 
Angående centrala ramar för ett NSR – arrangemang gäller följande: 
 
NSR – möte anordnas 3:e helgen i januari. 
 
Förutom möten för de röstberättigade rekommenderas att det på mötet anordnas 
informations seminarier för MD kommitté ordförande, redaktörer för The Lion samt 
Lions Quest. Samtliga seminarier är öppna för alla Lions. 
 
Deltagaravgiften är 35 € (enligt nivå år 2002). Beräknas kostnaderna överstiga de 
angivna 35 € skall den lokala arrangören inhämta skriftligt tillstånd av CC - Gruppen. 
 
Detta gäller dock ej LEOs. 
 
I deltagaravgiften ingår 
 
·  Kostnader för möteslokaler 
·  Handlingar, program samt övriga trycksaker 
·  Enkla dekorationer 
·  Kaffe, som serveras tre gånger 
·  I mötesarrangemangen, distributionen och tryckningskostnaderna bör sparsamhet iakttas. 
·  Dagens lunch till ett rimligt pris, gärna under 15 € (enligt nivå år 2002). 


 
För sociala tillställningar gäller följande: 
 
Get Together arrangeras som Cocktailparty, inköp av dryck sker efter eget önskemål 
och behov. 
 
Bankett med förrätt och huvudrätt, kaffe samt välkomstdrink ingår i priset (exklusive 
övriga drycker). 
 
Partnerprogram. 
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Lions Club Lidingö kan erbjuda följande arrangemang. 
 
Plats:  Hotell Foresta på Lidingö. Ett hotell som ligger fantastiskt till med en 


strålande utsikt över vatten in mot Stockholm. Hotellet är helt nyrenoverat. 
 
 
Lokaler: Hotellet har 8 olika lokaler mellan 42 och 384 kvm. Millessalen rymmer vid 


parkettsittning 400 personer, skolsittning 220 personer, 
sammanträdessittning 60 personer och som festvåning 
vid bankettsittning 250 - 300 personer. 
Det finns därutöver 7 ytterligare lokaler som kan användas för gruppmöten 
under hela perioden som rymmer 30 – 95 personer. Samtliga lokaler är 
utrustade med all tänkbar elektronik. 


 
 
Logi:  Hotellet har totalt 12 enkelrum samt 83 dubbelrum inklusive sviter. Lions har 


möjlighet att disponera samtliga rum. 
 
 
Förtäring: Hotellet inrymmer två matsalar och vid bankett kan därutöver Millessalen 
med fördel användas. 
 
 
Budget: Se sidan 4. 
 
 
Arrangör: Lions Club Lidingö har erfarenhet av arrangemang av detta slag. Vi har 


varit lokal värd till ett NSR, fyra olika guvernörsrådsmöten, ett antal 
distriktsmöten där flertalet möten varit på Hotell Foresta samt delaktig i 
Riksmötet i Stockholm 1998. Kjell Jonsson är vald som MD 101:s ledamot i 
NSR AU och har varit med om att utforma NSR:s nuvarande regelverk, 
varför klubben har erforderlig kompetens för detta arrangemang. 


 
 
Läge:  Hotell Foresta är beläget på Lidingö. Det finns goda kommunikationer med 


flyg, tåg, färga, bil, taxi, tunnelbana samt antingen lokalt tåg eller buss.  
Alla hotellrum på Foresta är en liten upplevelse i sig. Vid den senaste renoveringen har uteslutande blonda trä- 
och naturmaterial använts. 
Resultatet är en vacker nordisk design. 
Boendet bjuder på stora arbetsytor, harmonisk belysning och helkaklade duschrum. Hela rumsmiljön har ny 
ventilation och de flesta hotellrum är rökfria, vissa allergicertifierade. Stora resurser har även satsats på person 
och brandsäkerheten. 


 
Hotellrummen vetter mot Millesgården eller Värtahamnen, med hel stockholmssiluetten. Alla hotellrum är 
utrustade med: 
·  TV 
·  Telefon 
·  Trådlös bredbandskommunikation 
·  Stort arbetsbord 
·  Strykbräda 
·  Hårtork 
·  Minibar 
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Partner:  Ett flertal alternativa partnerprogram är tänkbara. Närmaste granne med Foresta är Millesgården, skulptören 


Carl Milles fantastiska hem och museum. Därutöver finns centrala Stockholm på 10 minuter avstånd per bil med 
hela det kulturella utbudet. 


 
 
Med vänlig hälsning 
Lions Club Lidingö 
 
 
Kjell Jonsson 
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BUDGET NSR 2008 
 
Administrativa kostnader   Inpriser  Antal  Σ   Utpriser  Intäkter  Σ 
Deltagaravgift (35 €)    0  150   350  52 500 
Handlingar, program samt övr trycksaker  -15 000   -15 000 
Millessalen fredag     -6 000     -6 000   0 
Millessalen lördag     -6 000    -6 000 
6 st grupprum för > 30 pers. fredag    -6 000     -6 000 
6 st grupprum för > 30 pers. lördag   -6 000    -6 000   0 
Kaffe utan bröd á 25 kr         -25  300    -7 500  0 
Dansmusik bankett lördag   -15 000   -15 000     
 
 
Summa       -61 500   52 500  -9 000 
 
 
 
 
Övriga kostnader    Inpriser  Antal  Σ   Utpriser  Intäkter  Σ 
 
Enkelrum fredag / lördag * -  -700   12    -8 400  795   9 540  1 140 
Enkelrum lördag / söndag *  -700    12    -8 400 795    9 540  1 140 
Dubbelrum fredag / lördag *   -900   65  -58 500  995  64 675  6 175 
Dubbelrum lördag / söndag *   -900    65  -58 500  995  64 675 6 175 
Arbetslunch fredag    -100  125  -12 500  150  18 750  6 250 
Arbetslunch lördag    -100  125  -12 500  150  18 750  6 250 
Get together fredag    -225  200  -45 000  250  50 000  5 000 
Bankett lördag    -340  200  -68 000  375  75 000  7 000 
Partnerprogram lördag   -200    50  -10 000  225  11 250 1 250 
 
Summa       -281 800   322 180  40 380 
 


-9 000 
         40 380 
 
Totalt budgeterat resultat        31 380 
 
 
* = Beräknat på totalt 150 personer 
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till GR-mötet i Halmstad 5-7 maj 2005 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott        
Arbete med text om våra Bragdlejons insatser vid Paralympics etc. pågår.  Skickas till Maud Nordell för pub- 
licering. I samband med SHIF:s Förbundsmöte i slutet av maj kommer vi, liksom vid tidigare Förbundsmöten 
(Förbundsmöte vartannat år) att överlämna ett penningbelopp, som är ett resultat av klubbarnas insatser under de 
föregående två åren. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Lions har initierat ett arbete med inriktning på vetenskapliga studier omkring temat människa-djur i rehabili-
teringssyfte. I arbetet, som sker i Lions regi, är Svenska Ridsportförbundet, Svenska Handikappidrotts förbun- 
det, Idrottshögskola i Stockholm och Centrum för Utveckling av Svensk Handikappidrott engagerade. Olika 
former av kunskaps insamling pågår och information till olika tänkta intressenter etc. pågår. Ett examens-arbete 
vid Ridskolan i Strömsholm förbereds och inriktningen av detta arbete kommer att komplettera kun-skapsbilden 
inom projektområdet. Ett minimiseminarium planeras för genomförande under hösten 2005. 
   
En del bidragsförfrågningar har bearbetats och vi avser att ge ett stöd till Specialpedagogiska Institutet, 
Resurscenter syn Stockholm,för introduktion av bordtennismöjligheter för blinda i Sydafrika, ett stöd till Lurbo 
Ridklubb för utveckling av handikappridning ( förutsättning samarbete med lokala Lionklubbar),ett  stöd till LC 
Stockholm/Mässan för ett intressant ungdomsprojekt för gravt utvecklingsstörda samt ett stöd för utgivning av en 
bok om de svenska medaljörerna vid Paralympics i Atén ( varav de flesta Bragdlejon ). Bokens syfte är att lyfta 
fram handikappidrotten, med hjälp av medaljörerna, visa idrottens betydelse för en ökad livskvalitet och ge en 
inspiration för andra att börja idrotta. Det sammanlagda beloppet för de ovan redovisade stödinsatserna uppgår 
till  43.500 kronor. 
 
Arbete med textmaterial till Lions Hemsida pågår med hjälp av v. ordförande. 
  


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Juryns arbete är avslutat och förberedelserna för prisutdelningen vid Riksmötet i Halmstad, samt vid Distrikts-
möte i 101-S och  Klubbmöte i 101-SM pågår. 
 
Planering av ett seminarium i samband med Riksmötet pågår. Temadiskussion mellan David Lega (f.d Lions 
Bragdlejon, Ambjörn Sandler ( fd Livskvalitetspristagare ) XX ( årets Livskvalitetspristagare samt f.d. bitr. 
socialministern Bengt Lindqvist. David Lega fungerar som ordförande. 
 


Lions Cup i Malmö har genomförts och våra priser ( 2 x 1.500:-- ) överlämnades av HM Drottningen. 
  


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
DG uppmanas att följa upp läget vad gäller delaktiviteten "Respektera Handikapparkeringsplatserna inom 
respektive distrikt .Information har skickats till samtliga klubbar. Vi hade förväntat oss en större reaktion. Vi får 
inte missa denna möjlighet att hjälpa de funktionshindrade. Aktiviteten ger oss “ett lokalt samhällsansikte”. 
Ordförande och v. ordförande kommer nu att ta direktkontakt med klubbarna i distrikt 101-GD respektive 101-N 
och där respektive LP kommer att få ett speciellt informationsmaterial.  
 
Efter vårt agerande kommer entrén till Handelsbanken i Östersund att få en handikappanpassning. Likaså sker i 
samband med ombyggnaden av Lindex i Östersund. I övrigt håller klubbarna på med planering av der kommande 
arbetet med butikernas entréer. Det är fördröjt p.g.a. att stadsarkitekten brutit benet. En utbildning av berörda 
planeras i samråd med stadsarkitektkontoret och representanter för handikapp organisationerna. Vi har börjat att 
aktivera "hörselområdet", som är mycket viktigt mot bakgrund av den starka utvecklingen av hörselskadorna i 
vårt land. Vi håller en bra dialog med Hörselskadades Förbund och De Dövas Förbund. 
 
 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
10 april 2005 
HAFO-049 
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RAPPORT FRÅN LEO VERKSAMHETSÅRET 2004-2005 
  


 


Under verksamhetsåret har jag blivit kontaktad av två klubbar som önskat hjälp med 
att informera, så att man kan komma igång med att chartra LEO-klubbar. 
  


LC Sölvesborg 101-SM. Besök i klubben tillsammans med representanter för LEO 
Sundet. Spelat in ett informationsprogram på lokalradion i Sölvesbsorg. Senaste 
rapport från klubben är att man planerar att chartra en LEO-klubb den 28 maj 2005. 
  


LC Hässleholm 101-SV. Besök i klubben tillsammans med representanter för LEO 
Sundet. Klubben diskuterar vidare internt och återkommer med eventuell hjälp i vår. 
Här handlar det om Lucior och tärnor i Hässleholm som vill starta en klubb. 
  


Jag har sökt kontakt med övriga LEO-klubbar dels direkt och dels via deras 
fadderklubbar med varierat resultat. 
  


Man fungerar väl i Göteborg och kontakterna sker via PDG Reino Wikström. 
  


Ungdomarna i Höllviken träffar jag själv regelbundet varje månad. 
  


Rapport från Märsta-Arlanda är utlovad sedan länge men har inte anlänt. 
  


Gävleklubben ligger på is, eftersom flickorna i klubben har "flytt" Gävle. 
  


I Burlöv har man också ambitioner att starta upp på nytt, men inga positiva rapporter 
anlända. 
  


Från övriga klubbar (såväl fadderklubbar som LEO klubbar) saknar jag rapporter, så 
hur hälsotillståndet är där har jag ingen information om. 
  


Under Riksmötet i Halmstad kommer LEO att hålla egna förhandlingar. 6 LEO från 
Höllviken och 6 ungdomar från Göteborg är anmälda. 
  


Kenneth Persson 


LEO 
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IT-rapport 
 
Anteckningar från arbetsmöte med distriktens IT-ansvariga MD101 Scandic Bromma 
Lions nya webb och medlemsregister den 23 april 2005. 
 
Arrangör och samordnare: IT-gruppen/ Sune Karlsson LC Hindås 
 
Deltagarlista 
 
Distrikt  Deltagare / IT ansvarig  Klubb 
A   Peter Nyberg   LC Österhaninge 
A   Kjell Johnsson   LC Lidingö 
B   Carl – Erik Persson  LC Storå 
GD   Rutger Belin   LC Gagnef/Floda 
N   Kerstin Forsgren   LC Östersund/Brundkulla 
P  Nils Ragnarsson   LC Umeå/Teg 
S   Karl – Johan Olsson  LC Wä 
S   HansÅke Lindelöw  LC Vinslöv 
SM   Jan – Erik Thoft   LC Karlskrona/Jarramas Frånvarande pga sjukdom 
SV   Kjell – Arne Svensson LC Simlångsdalen 
U   Olle Stedt    LC Enköping 
VG   Göran Kjellebäck   LC Trollhättan 
Övriga  Cynthia Lo    MD101 Kontoret 


Jan Demuth    MD101 Kontoret 
Sune Karlson   LC Hindås / IT – gruppen 
Stefan Sahlin   LC Lidköping / Registerbyggare 


 
Syfte 
Syftet med mötet var att presentera det nya medlemsregistrets utvecklingsstatus samt samråda 
med distriktens IT-ansvariga och MD kontorets personal om det forstsatta utvecklings och 
konverteringsarbetet. 
 
Då det nya registret har byggts för att vara en integrerad del i lions.se hemsidor var det särskilt viktigt 
att diskutera struktur, behörigheter, vad skall vara synligt för allmänheten respektive Lions 
medlemmar, vilka tjänstemän skall ha klassificerad behörighet till registret, ändringsrättigheter mm. 
Det var också nödvändigt att upprätta tidplaner och utbildningsplaner samt utreda frågeställningar 
som uppkommit i samband med framtagningen av det nya integrerade registret. Det fördes många och 
långa och kreativa diskussioner, som kommer att påverka den fortsatta utvecklingen i positiv riktning. 
 
De huvudteman som diskuterades kan delas in i följande: 
 
1. Lions webplats 


a. Layout och navigation 
b. Lösenordspolicy 
c. Erbjudande om subdomäner till distrikt/klubbar 


 
2. Medlemsregistret 


a. Layout, navigering, funktionalitet 
b. Lösenordspolicy 
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c. Behörighetsnivåer och policy för olika befattningshavare 
 
3. Konvertering mellan det Amerikanska och det Svenska registret 


a. Problematiken kring det gamla registret 
b. Konvertering av data ur historiskt perspektiv 


 
Sammanfattning 
Kortfattad redovisning över vad mötet kom fram till. 
 
1.a 
För att få en bra helhetslösning ansåg mötet att navigering i medlemsregistret skall ske i 
mitt-framen på Lions hemsida och att hemsidans utseende skall vara detsamma överallt. 
Några deltagare tyckte att den högra framen var för bred och borde kunna minskas ned eller 
helt tagas bort. Detta skulle ge mittframen större utrymme och därmed öka medlemsregistrets 
möjligheter att presentera information på ett bättre sätt. 
En annan synpunkt var att den gula border som ligger i nederkant på topframen skulle tas bort 
och länkarna läggas på annan plats eller annat sätt eftersom denna harmoniserade dåligt med 
medlemsregistrets meny. 
 
1.b 
Lösenordspolicy för medlemmar (ej befattningshavare) diskuterades och mötet kom fram till 
att den bästa lösningen är följande: 
Användarnamn : 101 + distriktsbeteckning 
Lösenord : Förnamnet på verksamhetsårets DG med små bokstäver. 
 
Exempelvis distrikt VG. 
Användarnamn : 101vg 
Lösenord : ralph 
 
Distriktens interna medlemsinformation bör ligga under adressen www.lions.se/medlem/vg 
(ex distrikt 101VG). Detta för att samtliga medlemmar skall gå in via vår medlemsportal för 
att få tillgång till all viktig information från multipeldistrikt, det egna och andra distrikt inom 
MD101. 
 
1.c 
Förslag uppkom om en gemensam webadressyntax på formen www.klubbnamn.lions.se . 
Kjell Johnsson erbjöd sig att ta fram ett skriftligt förslag till detta som skall presenteras för 
Guvenörsrådet. Förslaget skall innehålla uppgifter om struktur samt kostnad. Mötet ansåg att 
en större gemensam upphandling borde kunna pressa priset. Vidare ansågs att klubbarna 
skulle erbjudas tjänsten utan kostnad eller till självkostnadspris. De klubbar som ansluter sig ansvarar 
själva för administration och underhåll av sin webplats. 
Multipeldistriktet ansvarar för domänen. 
 
2.a 
Mötesdeltagarna ansåg att medlemsregistret var logiskt och lätt att navigera i. Ett flertal synpunkter 
framlades dock om bland annat förändringar av menytexter och förklaringar. 
 
De flesta tyckte att det var viktigt att man skulle kunna göra avancerade sökningar i medlemsregistret. 
Denna funktionalitet bör dock endast erbjudas till behöriga befattningshavare. 
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En sida med möjlighet att hämta ut statistiska uppgifter är under uppbyggnad. 
 
Listor som produceras från registret bör vara tab eller semikolonseparerade. 
 
Möjlighet att skriva ut sidor skall erbjudas. 
 
Deltagarna tyckte att de aktiviteter som klubbarna genomför borde presenteras. Ett alternativ är att 
visa kommande aktiviteter på distriktsidan eller via zon. Frågan kommer att utredas. 
 
Förslag på att kalla aktiviteter för ”Evenemangstips” eller liknande framlades. 
Eftersom det kan finnas medlemmar som inte vill bli exponerade på Internet bör varje enskild 
medlem tillfrågas om detta. 
 
2.b 
Lösenordspolicy för befattningshavare blir att by default så är medlemsnumret både användarnamn 
och lösenord. Användarna skall själva kunna byta lösenord. Användarnamnet är alltid 
medlemsnumret och går ej att ändra. Lösenordet bör bestå utav minst 5 tecken och gärna innehålla 
specialtecken. 
 
2.c 
Den del av medlemsregistret som är stängd för allmänhet och medlemmar styrs av olika 
behörighetsnivåer enligt nedanstående lista. 
 
Behörighetsnivå  Läsrättighet  Läs och skrivrättighet 
Multipelnivå   X   X 
Distriktsnivå   X   X 
Zonnivå    X   X 
Klubbnivå      X 
 
Med Läsrättighet menas att man endast kan ta del av uppgifter. 
Med Läs och skrivrättighet menas att man både kan ta del av uppgifter och utföra ändringar i 
registret. 
 
Detta ger att det kommer att finnas sju behörighetsnivåer i medlemsregistret. Nivåerna följer 
ett hierarkiskt mönster där en man alltid har behörighet till en lägre nivå. 
 
Befattningshavare med skrivrättigheter har rätt att tilldela medlemmar befattningar som ligger 
på den egna nivån samt underställda nivåer. Exempelvis kan en distriktsansvarig lägga upp 
distriktsråd och distriktskommittéer, nya klubbar i distriktet osv. Tjänstemän med läsrättighet 
på distriktsnivå samt tjänstemän med läs och skrivbehörighet på lägre nivåer. 
 
Dock har man inte rättighet att tilldela skrivrättigheter på sin egen behörighetsnivå. 
Exempelvis kan en distriktsbehörig lägga upp skrivbehöriga på zonnivå men inte på 
distriktsnivå. 
 
3.a 
Eftersom den data som det gamla registret innehåller inte är korrekt strukturerad uppstår en 
mängd problem när denna information skall överföras till det nya registret. Bland annat så 
saknas unika nycklar för medlemmen vilket innebär att det är mycket svårt, dock manuellt 







Bilaga 118 


genomförbart, att konvertera dessa data. Mötet föreslog att Cynthia Lo på kontoret skall 
konvertera det som går mellan det Svenska och det Amerikanska registret. Vid eventuella 
differenser är det de uppgifter som USA har som gäller. Detta gäller dock ej adressuppgifter 
där de Svenska uppgifterna betraktas som mer korrekta. 
Cynthias uppgift blir därmed att stämma av det Amerikanska registret mot det Svenska och 
rapportera differenser till respektive IT-ansvarig i distrikten som kontrollerar riktigheten. 
 
Den 30 juni 2005 kommer nuvarande medlemsregister att stängas. Vid denna tidpunkt bör 
registeruppgifterna vara avstämda mot USA och justerade eftersom dessa uppgifter kommer 
att ligga som grund i det nya systemet. 
 
M-rapporten fr.o.m. juli 2005 skall inrapporteras i det nya registret. Detta kan först ske när klubben 
finns upplagd och konverterad. Detta innebär att M-rapporten fr.o.m. juli troligen kommer att 
inrapporteras först under september månad. 
 
Ingen M-rapport skall lämnas på det gamla sättet efter juni månads rapport. 
De klubbar som är konverterade kommer successivt att läggas in. 
Klubbar som inte är konverterade kommer inte tillåtas att göra m-rapportering förrän dessa är klara. 
De distriktsansvariga har fått till uppgift att utse tre stycken testklubbar i varje distrikt.  
Detta ger ett underlag på ca 30 testklubbar som under våren skall använda det nya systemet i testdrift, 
d.v.s. all inrapportering måste även göras enligt det gamla systemet. 
 
3.b 
På grund av ovanstående problem (punkt 3a) kommer endast en mycket begränsad del utav 
historiken från det gamla registret att återfinnas i det nya. Däremot så skall en fullständig 
backup finnas på kontoret där de som vill skall kunna beställa information. Eventuellt 
kommer det att finnas möjlighet att lägga till uppgifter bakåt i tiden. 
 
Utbildning 
Distriktets IT-ansvariga skall tillse att medlemmar och klubbarnas IT-ansvariga får information och 
utbildning i det nya systemet. För att lösa detta väcktes förslag om att tillsätta personer som är IT-
ansvariga på Zonnivå. Distriktens utbildningsansvariga bör också vara delaktiga. 
 
Gemensam mail 
En mailadress har skapats där ITgruppens medlemmar kan kommunicera med varandra. 
Adressen är itgruppen_md@stringenta.se. När man skickar mail på denna adress så får alla deltagarna 
en kopia av detta. 
 
Nytt möte 
Mötet beslutade att genomföra ett nytt möte den 13-14 augusti på Scandic Hotell i Bromma. 
Sune Karlsson har ansökt om medel för detta. 
 





